
 
Dagordning rådsmöte nr. 4 VT2021  

Tisdagen den 13 april 2021 kl. 17:00–19:00.  
Digitalt möte via Zoom – en möteslänk skickades ut dagen för mötet. 

 

Kallade:  
Ellinor Hedgren Rylander      (ord.) Närvarande 

Dosti Tuana     (v. ord.) Anmäld frånvaro 
Ellen Gustafsson Björverud   (sekr.) Närvarande 
Johan Alexandersson  Närvarande 
Evelina Siska  Närvarande   
Erik Hellsing   Närvarande 
Elin Englund   Anmäld frånvaro 
Jacob Björnberg  Närvarande 
Helena Eriksson   Närvarande 
Emanuel Sonstrand  Närvarande   
 
SUS Studentombud Carl Tjernell Närvarande 

1. Mötets öppnande  
Mötet öppnades kl. 17:12. 
 

2. Mötesformalia  
a. Upprättande av närvarolista.  
b. Val av mötesordförande.  

i. Ellinor Hedgren Rylander valdes till mötesordförande. 
c. Val av sekreterare.  

i. Ellen Gustafsson Björverud valdes till sekreterare. 
d. Val av justerare.   

i. Johan Alexandersson valdes till justerare. 
e. Anmälan av eventuella övriga punkter till dagordningen.  

i. Athena-hemsidan. 
f. Godkännande av föregående mötesprotokoll.  

i. Föregående mötesprotokoll godkändes. 
g. Godkännande av dagordning. 

i. Dagordningen godkändes. 



3. Information från kåren 

- Olika mindre utbildningar är igång. Kåren håller dessa för studentrepresentanter. 
o Carl föreslår att på nästa möte med Linjerådet hålla en mindre utbildning med 

fokus på Juridiska fakulteten. 
 Linjerådet accepterade förslaget. 

- Snart kårval! Om två veckor kan man börja rösta, den 26 april. 
o På hemsidan finns det en sida om kårvalet.  
o Man måste vara medlem i SUS för att få rösta. Man har fram till den 19 april på 

sig att bli medlem för att kunna rösta. 
o Det finns möjlighet att rösta blankt om man inte vill välja parti. 

- Det finns en ny guide för RALV-representanter på kunskapsbankssidan. Det rör vanliga 
frågor och svar men även tips.  

 
4. Information från ledamöter 

a. Fakultetsnämnden: Ellinor och Erik informerar.  
i. Inget att rapportera. 

b. Utbildningsutskottet: Emanuel och Ellen informerar.  
i. Inget att rapportera. 

c. Lärarförslagsnämnden: Evelina informerar.  
i. Nämnden har intervjuat bra kandidater till tjänsterna som lärare på 

processrätten.  
d. Arbetsmarknadsrådet: Erik, Elin och Jacob informerar.  

i. Inget att rapportera. 
ii. Ellinor informerade att Linjerådet har blivit tipsat att själva kalla till möte. 

1. För att diskutera hybridundervisning och se hur 
arbetsmarknadsrådet tror arbetsgivare ser på studenternas digitala 
kompetens.  

2. Ellinor ska i samråd med Jacob, Erik och Elin styra upp ett möte. 
e. Institutionsstyrelsen: Dosti och Elin informerar.  

i. Ellen var suppleant för Dosti på senaste mötet. 
ii. Studierektor håller på med en inventering för att få programmet att kännas 

som en enhet.  
1. Administrativa frågor har varit första delen.  
2. Kursbeskrivningar och gruppval ska bli mer enhetliga. 
3. En liknande grupp ska fokusera på Athena. 

iii. Diskussion om höstterminens upplägg – fysisk, digital eller hybrid. 
Slutsatsen var att det är en problematisk diskussion. 

1. Ellinor trycker på att hybridundervisning inte bör avfärdas allt för 
snabbt. 

2. Helena lyfter att tentor under första perioden förväntas beslutas 
vara digitala.  

iv. Beslut om inrättande av ett lokalt RALV för att uppfylla ett rektorsbeslut 
från 2015 godkändes. 



v. Beslut om att tillsätta en arbetsgrupp för framtida digital undervisning 
godkändes. 

vi. Linjerådet lyfte kursföreståndares problematiska bemötande på IP-rätten 
och prefekt Gustaf tyckte det var bra att saken lyftes och att vi ska 
kommunicera exempel på händelser till prefekt och ställföreträdande 
prefekt om det sker igen. 

1. Ellinor noterar att det absolut kan lyftas med prefekt först men om 
det inte leder till något får vi gå vidare med saken. 

f. Kassören informerar: Emanuel informerar.  
i. Inget att rapportera. 

g. JURO: Johan informerar.  
i. Enkäten är nästan redo för att publiceras.  

1. Den har GDPR-prövats och granskas nu av projektets 
statistikexpert.  

2. Resultat förväntas börja kunna sorteras i mitten av maj. 
ii. Diskussion om hur Linjerådet vill förmedla ut enkäten till studenterna. 

1. Be Juridiska föreningen om hjälp och publicera på Athena är två 
förslag. 

2. Kanske även använda sig av kursadministratörer och få hjälp av 
byråer att sprida enkäten. 

3. Mail är också ett förslag om institutionen är tillräckligt motiverad 
för att göra undantag från GDPR för att motverka psykisk ohälsa 
och arbeta för genomströmning. 

h. Stiftelse Juridisk Facklitteratur: Helena informerar.  
i. Inget att rapportera. 

i. Jämlikhetsombud: Elin informerar.  
i. Elin var inte närvarande. 

ii. Ellinor haft kommunikation med Louise Dane och vidareförmedlat det till 
Elin. 

j. Studerandeskyddsombud: Jacob informerar.  
i. Den gamla JL-gruppen och arbetsmiljögruppen ska slås ihop för att bli 

RALV. RALV kommer ha ett större och bredare mandat men riktlinjerna 
är inte helt klara.  

1. Carl kommenterar att det är anmärkningsvärt att RALV ska införas 
först nu. Det beslutades om år 2015. 

ii. Haft möte med arbetsmiljögruppen.  
1. Den enhetliga orienteringen och de störande momenten på 

föreläsningar diskuterades.  
2. Utredningsgruppen som arbetar med nyttjande av Athena är 

intresserade av studentperspektivet. Ida Söderberg Tah önskar att 
studenter skulle anmäla intresse till henne om man vill ingå i 
gruppen. Uppdraget är inte arvoderat. 

a. Linjerådets representanter och kåren anser detta vara 
problematiskt då Linjerådet är underställt kåren och inte 



institutionen. Intresserade studenter ska därför alltid 
registrera sig via kåren. Dessutom ska uppdrag som 
studentrepresentant vara arvoderat. Ellinor tog på sig att 
framföra detta till Ida.  

3. Det kommer hållas utbildning i hur man använder Athena för det 
äldre gardet. Ida och Christine Storr håller på att förbereda för 
utbildningen. 

iii. Inte haft möte med miljögruppen. 
 

k. Centrala studeranderådet: Ellinor och Helena informerar. 
i. Kårvalet – se punkt 3. 

ii. SUS:s utbildningar – se punkt 3. 
iii. Ny rektor ska väljas och SUS stöttar den sökande. 
iv. Nationell undersökning om psykisk ohälsa.  

1. Sverige ligger i botten. 40% mår dåligt eller sämre. 
v. Sommarkurser 2021 blir helt onlinebaserade. 

vi. Inget klart besked för hösten 2021 men A-perioden blir troligtvis digital. 
vii. Parkeringsavgiften vid Studenthuset har höjts.  

1. Studenter har anmärkt på det då de bör ha samma möjlighet som 
personal att ha tillgång till parkering. Med anledning av pandemin 
är det fler som vill ta bil istället för kollektivtrafik.  

2. SUS:s ledning är med kritiska till detta och ska kontakta företaget. 
viii. Campus Albano börjar bli redo för inflyttning. Det ska vara modernt och 

hållbart. 
1. Humanistiska föreningen vill att kollektivtrafiken byggs ut runt 

området då inte är enkelt att komma dit med kollektivtrafik.  
a. Det är en lokalpolitisk fråga men ändå något viktigt för oss 

studenter. 
ix. SU ska samarbeta i Stockholmstrion (SU, KTH och KI) för mobilitet och 

utbyte av bibliotek och faciliteter. 
x. På rond med fakultetsrådet. 

1. Ellinor och ställföreträdande prefekt Jane diskuterade om att se 
över kurslitteraturen.  

a. Det finns ett maxantal på sidor per kurs och ett maximalt 
pris per bok. 

2. Biblioteket har återinfört förseningsavgiften.   
a. Ellinor vill att det beslutet upphävs. Det är inte i linje med 

försiktighetsprincipen.  

 
l. Ev. övriga arbetsgrupper och nätverk. 

i. Kursgranskningsmöte: Emanuel informerar. 



1. Emanuel lyfte att resursstudenter uppskattar att powerpoints läggs 
upp innan föreläsningen börjar. Det var en uppskattad synpunkt på 
mötet. 

2. Balans mellan forskare och praktiker diskuterades – studenter gillar 
när det är ett stort inslag av praktiker. 

3. Jane Reichel föredrog var fokus ska ligga på dessa möten. 
a. Hur man kvalitetssäkrar kurserna och vem som gör vad på 

kursen. Tanken är att det ska vara ordinarie lärare men så 
har det inte alltid sett ut.  

b. Har varit vissa arbetslag som inte riktigt fungerar. 
i. Ellinor lyfter att det kanske behövs rutiner för hur 

man ska arbeta för att få ett arbetslag att fungera. 
Även rutin för om arbetslaget inte funkar behövs. 
Det kan vara av värde för den kommande UKÄ-
granskningen.  

 
5. Besluts- och diskussionspunkter  

a. PM och tentamina i grundkursen statsrätt HT20 
i. Det är inte en prioriterad fråga. Lärare utformar sina tentor på olika sätt. 

ii. Det påpekas att det vanligtvis finns tolkningsutrymme för frågor men 
studenten måste kunna hitta rätt och bevisa det materiella.  

iii. Det är ett allmänt problem med hemtentor som kan bero på flera faktorer, 
bland annat hur pandemin har påverkat kursernas struktur. 

b. Administrativ samordning via Athena – Helena Eriksson 

i. En utredningsgrupp för nyttjande av Athena håller på att tillsättas. Val av 
studentrepresentant från Linjerådet görs under punkt 5.c.   

c. Val av studentrepresentant till utredningsgrupp för nyttjande av Athena.  
i. Ellinor valdes som studentrepresentant. 

 

6. Övriga ärenden  
a. Athena-hemsidan: Evelina föredrar. 

i. Har varit problem att få igång hemsidan från Juridicums sida. 
1. Carl ska skicka en instruktion för hur man lägger till studenter själv 

utan Juridicums hjälp. 
ii. Vill ha åsikter om hur vi bäst ska nå ut till studenterna. 

1. Ellinor lyfter att sidan bland annat ska innehålla Linjerådets stadga, 
protokoll och mötestider för transparens. Även allmän information 
bör finnas med på hemsidan. 

 
7. Datum för nästa möte 
Preliminärt datum och tid för nästa möte: tisdagen den 4 maj 2021 kl. 17:00-19:00. 



8. Mötet avslutas  
Mötet avslutades kl. 19:02. 
 

 

 

 

 

 

 

Som ovan,      Protokoll uppvisat/  

Ellen Gustafsson Björverud, sekreterare      Johan Alexandersson, justerare  


